

Design on Stage 2025
Welcome to the World of Design



red**dot** design museum



Einführung | Introduction

Beim Red Dot Design Museum ist alles etwas anders als in „normalen“ Museen: Einmal jährlich wechselt die komplette Ausstellung, um die Sieger des aktuellen Red Dot Award: Product Design zu präsentieren, einem der wichtigsten internationalen Designwettbewerbe. Alle drei hier vorgestellten Ausstellungen zeigen demnach ausgezeichnetes Produktdesign. Viele der ausgestellten Produkte dürfen angefasst und ausprobiert werden.

At the Red Dot Design Museum, everything is a little different from "normal" museums: once a year, the entire exhibition changes to present the winners of the current Red Dot Award: Product Design, one of the most important international design competitions. All three exhibitions presented here therefore showcase outstanding product design. Many of the products on display can be touched and tried out.

Red Dot Milestones 2025–2026

In dieser Ausstellung sind die 89 besten Produkte des Jahres 2025 versammelt – sie gelten als Meilensteine des aktuellen Produktdesigns. Ausgezeichnet mit einem Red Dot: Best of the Best, stehen sie für höchste Innovationskraft, gestalterische Qualität und wegweisende Lösungen in ihren jeweiligen Branchen. Eine international besetzte Fachjury hat diese Produkte aus Tausenden Einreichungen ausgewählt.

This exhibition brings together the 89 best products of 2025 – considered milestones in current product design. Awarded a Red Dot: Best of the Best, they stand for the highest level of innovation, design quality and pioneering solutions in their respective industries. An international jury of experts selected these products from thousands of submissions.

Polesano Bollard

Leuchte | Lighting
 Hersteller | Manufacturer:
 Delta Light, Belgien | Belgium
 Design: In-house Design;
 Design Skira, Kroatien | Croatia
 Red Dot: Best of the Best 2025

Raindance Alive

Duschsystem | Shower System
 Hersteller | Manufacturer: Hansgrohe,
 Deutschland | Germany
 Design: Phoenix Design,
 Deutschland | Germany
 Red Dot: Best of the Best 2025





Zivid 2+ R-Series
 Industrial 3D Camera
 Hersteller | Manufacturer: Zivid, Norwegen | Norway
 Design: In-house Design; Eker Design;
 Permafrost Design, Norwegen | Norway
 Red Dot 2025

Design on Stage 2025–2026

Alle Produkte, die in dieser Ausstellung zu sehen sind, wurden im Jahr 2025 im Rahmen des Red Dot Design Award ausgezeichnet. Die Exponate stammen aus 43 Ländern und sämtlichen Lebensbereichen: von Wohnen über Arbeit, Freizeit und Mobilität bis hin zur Gesundheit. Anhand ausgewählter Designprodukte erfahren Besucherinnen und Besucher zudem einiges über die Grundlagen guten Designs – etwa die „Vier Designqualitäten“.

All products on display in this exhibition were honoured within the Red Dot Design Award in 2025. The exhibits come from 43 countries and all areas of life: from living and working to leisure and mobility to health. Selected design products also give visitors an insight into the fundamentals of good design, such as the “four design qualities”.

H.H.H.
 Stuhl | Chair
 Hersteller | Manufacturer: Kartell, Italien | Italy
 In-house Design
 Red Dot 2025





Adventure by Design – BRP Design & Innovation Team

BRP ist einer der weltweit führenden Hersteller von Sport- und Freizeitfahrzeugen. Alle Produkte des kanadischen Unternehmens sind durch ihren Innovationsanspruch und eine markante Designsprache gekennzeichnet. Für seine herausragende gestalterische Leistung wurde das BRP Design & Innovation Team mit dem Ehrentitel Red Dot: Design Team of the Year 2025 ausgezeichnet. In einer eigenen Ausstellung gibt das Team Einblick in seine Designprozesse und zeigt preisgekrönte Produkte.
(bis 9. September 2025)

BRP is one of the world's leading manufacturers of sports and recreational vehicles. All products from the Canadian company are characterised by their innovative design and distinctive styling. The BRP Design & Innovation Team has been awarded the prestigious title of Red Dot: Design Team of the Year 2025 for its outstanding design achievements. In its own exhibition, the team provides an insight into its design processes and showcases award-winning products.
(until 9 September 2025)

links | left:
Ski-Doo MXZ XRS
Schneemobil | Snowmobile
Hersteller | Manufacturer: BRP, Kanada | Canada
In-house Design
Red Dot 2023

unten | below:
Can-Am Pulse
Elektromotorrad | Electric Motorbike
Hersteller | Manufacturer: BRP, Kanada | Canada
In-house Design
Red Dot: Best of the Best 2025



Red Dot Design Museum

Gelsenkirchener Str. 181 • 45309 Essen
+49 201 301040 • museum@red-dot.de
www.red-dot-design-museum.org

Öffnungszeiten | Opening hours

Di-So: 11-18 Uhr | Tue-Sun: 11 a.m.-6 p.m.

Letzter Eintritt: 17 Uhr | Last entry: 5 p.m.

Freitags | Fridays: Pay-What-You-Want

Änderungen vorbehalten, aktuelle Hinweise auf |

Subject to change, current information at

www.red-dot-design-museum.org



Informationen zu allen ausgestellten
Produkten finden Sie auf |
Information on all products exhibited
can be found at
www.red-dot.org

Cover:

nwm ONE

Kopfhörer | Headphones

Hersteller | Manufacturer: NTT sonority, Japan

Design: In-house Design; 83Design, Japan

Red Dot: Best of the Best 2025



Layout: Maren Reinecke, goldhaehnenchen.com
Coverfoto | Cover photo: Vito Oražem



reddot design museum